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(Dokončení ze str. 4)
Přítomný zástupce ředitele Měst-

ské policie Jihlava Stanislav Maš-
tera všechny ubezpečil, že auto 
přesně zaznamenává čas, takže se 
nemusí nikdo obávat, že by byl 
„ošizen“. 

Všem je jasné, že auto nemůže 
projet celé město, a tak kolikrát 
mohu beztrestně stát i bez placení. 
Přiznal to i primátor Ryška. „Vím od 
kolegů v Praze, že parkují zadarmo 
a mají to tak 50 na 50,“ pobavil pří-
tomné. 

Moc velkou radost asi neměl z otá-
zek na parkování ZTP. Těm byla 
místa třeba před lékárnou na dolním 
Masarykově náměstí zrušena. Jak js-
me se dozvěděli, v Jihlavě má být na 
3000 držitelů těchto karet a stejně by 
ta místa byla plná, neboť mnoho lidí 
kartu ZTP zneužívá. Prý ji rodina 
třeba nevrací, když její držitel zemře. 

Zcela na místě pak ale bylo podive-
ní předsedy spolku Křoustka, který 
se zeptal: „On to někdo zneužíval, tak 
potrestáme všechny?“ 

A pak už jen pár zajímavostí: 

Parkovat bez lístku? Risk tak 50 na 50

ŽÁCI a žákyně popisovali, co se jim v Jihlavě nelíbí..  Foto: -vd-

VE DRUHÉ části besedy přivítal předseda spolku Antonín Křoustek Kateřinu 
Šindlerovou z jihlavského Úřadu práce, která hovořila o příspěvku na péči. 

(Dokončení ze str. 2)
V roce 2024 by se prý v ulicích Jih-

lavy měly objevit nové typy košů s 
větším objemem, které nahradí stá-
vající nevzhledné koše v městské 
památkové rezervaci.

Situace s opilci a bezdomovci není 
podle mluvčího města tak dramatic-
ká, jak žáci popisují. „Policisté tako-
vé jevy netolerují. Musí se o nich však 
dozvědět. Každé takové jednání by tedy 
měli nejenom dospělí, ale klidně i děti 
nahlásit policistům nebo strážníkům,“ 
vysvětluje Daněk a dodává, že napří-
klad na Masarykově náměstí se prak-
ticky 24 hodin denně pohybuje hlídka 
MP, a pokud se zde nachází opilé oso-
by, nebo osoby, které obtěžují kolem-
jdoucí, strážníci na to okamžitě reagu-
jí. Stejný přístup pak podle jeho slov 
platí po celém krajském městě. Tedy i 
ve Smetanových sadech. 

„Pocit bezpečí se snažíme zlepšovat 
fyzickou přítomností strážníků na pro-
blémových lokalitách a při této činnos-
ti se snažíme spolupracovat i s Poli-
cií ČR,“ uvádí mluvčí a pokračuje: 
„Pocit bezpečí je navíc i jedním z uka-

zatelů kvality vztahů ve městě a kva-
lity prostředí v rámci průzkumu tzv. 
indexu kvality života, ve kterém Jihla-
va neustále stoupá v žebříčku vzhůru. 
Loni jsme byli na 40. místě, letos je Jih-
lava už na 25. místě.“  

Se zvukovou signalizací pro nevi-
domé na křižovatce Žižkova – Hra-
dební je to tak, že se po rekonstrukci 
na této křižovatce pouští povelovou 
vysílačkou, kterou má každý nevido-
mý u sebe. „Je to tedy zcela normální 
stav - když zrovna nepřechází nevido-
mí, tak se zvukové signály neozývají,“ 
vysvětluje Daněk.

K parkování už bylo řečeno mnoho 
v předchozích vydáních Jihlavských 
novin. Na téma obchodního domu 
Prior se vedou neustálé diskuze jak 
ve veřejném prostoru, tak na sociál-
ních sítích. 

A jak to vidíte vy, naši čtenáři? 
Víte v Jihlavě o místě, které by moh-

lo být krásné, a přesto tomu tak není? 
Napište nám na dawidowicz@ 

jihlavske-listy.cz nebo volejte na 732 
506 053.

Nehezká místa Jihlavy 
– co štve jihlavské studenty

Měsíčně je řešeno na 500 přestup-
ků, za parkování se měsíčně vybere 
asi 1,5 milionu korun ročně, a když 
do toho připočítáme i rezidentské a 
abonentské karty 20 milionů. 

Jak si pomoci 
Po panu primátorovi přišly na řadu 

ženy. Nejdříve Kateřina Šindlerová 

z Úřadu práce, která radila, jaké jsou 
nároky na příspěvek na péči. Pak 
promluvila paní ze Sociální služby 
Kraje Vysočina a nakonec zástupky-
ně z Života 99.  

Končilo se jak jinak než vtipnými 
videi  přáním krásných Vánoc. Dal-
ší z akcí spolku Nebojte se policie 
bude až v příštím roce. 

PO NÍ vystoupila Markéta Špiňarová, zástupkyně ředitelky neziskové organizace 
Život 99 Jihlava.   Foto ke článku: Petr Klukan


